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	Foton från Berga Hacksta
			Hej alla kära medlemmar. Vi vill skapa ett fotogalleri på vår hemsida. Där vill vi visa bilder tagna i Berga Hacksta området. Vi vill ha gamla bilder från förr fram till idag. Vår förhoppning är att visa en tidsresa där vi kan se hur området utvecklats.

Vi efterlyser bilder då boende tvättade på allmänningen vid Backsippe/Rödsysslevägen.

Vi efterlyser även bilder från midsommarfirande (eller andra firanden) på allmänningen i området.

Ryktet säger att vissa gator i området har fantastiska kräftskivor. Bilder sökes.

Vi har utrustning att kunna göra pappersfotografier digitala. Ni blir inte av med era fotografier utan vi vill bara låna dem för att visa.



		
Genomförda arbeten
			– Placering av väg ö vid bommar på Orkidevägen.

– Lagning av skador i vägbanan

– Rensning av brunnar

– Fällning av träd för att förbättra sikt och säkerhet inom vårt vägområde

– Städat gemensamhetsytor, som ägs av kommunen, men förvaltas av vägföreningen

– Genomfört generell hastighetsbegränsning inom hela området till 30 km/tim

– Besiktigat vägområdet efter arbetena med fiberkabel. Arbetena ännu ej helt godkända

– Tagit in offerter och beställt vinterväghållning.



		
Pågående och kommande arbeten
			Vi följer noga utvecklingen vad avser kommunens framtida avsikt att lösa in enskilda vägar. Frågan var uppe under valrörelsen och de flesta partier var FÖR ett övertagande. Denna fråga är starkt sammankopplad med ett eventuellt återköp av belysningsanläggningen.
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